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Kivonatos jegyzőkönyv  

a Mafitt 35. közgyűléséről 

 

 

 

Helyszín: Soproni Egyetem, Bajcsy Zsilinszky u. 4, Ligneum 

Időpont: 2017. május 7. 9:30 

 

A jelenléti íven regisztrált aláírások szerinti, három nappal korábbi határozatképtelenség mi-

att megismételt közgyűlés a meghívóban meghirdetett időpontban, 9:30-kor kezdődött. A 

jelenléti íven regisztrált, személyesen jelenlevő és meghatalmazott által képviselt Mafitt-

tagok száma az első határozathozatalig később érkezőkkel együtt 24 fő volt.  

Dr. Homonnay Géza, a Mafitt elnöke 9:30-kor megnyitotta a közgyűlést. 

Napirend előtt  

A közgyűlés a továbbiakban egyhangúan elfogadta az alábbiakat: 

Levezető elnök: Homonnay Géza, a Mafitt elnöke; 

jegyzőkönyvvezető: Szücs Károly; 

jegyzőkönyv hitelesítők: Angyal Erzsébet és dr. Novotny Erzsébet 

Meghívóban meghirdetett napirend: 

1. Díjak átadása /Dr. Homonnay Géza, elnök/ 

2. Beszámolók /az elnök, a titkár, az ellenőr, és a Gervay alapítvány elnökének be-
számolói/ 

3. 2017. évi munkaterv /Dr. Homonnay Géza, elnök/ 

4. Egyéb, határozathozatalt nem igénylő kérdések 

 

A napirendi pontok tárgyalása: 

1. Díjak átadása /Dr. Homonnay Géza, elnök/ 

A titkár köszöntötte az idén kerek évet betöltő jubiláns tagjainkat: idén 70 éves: 

Kernács György és Severin Péter, 80 éves: Mervyn Benford és Josep Wenzl; 90 

éves: Sebestyén T. Tamás. 

 

Az elnök felérésére a titkár ismertette, hogy a korábbi díjazottak közül felkért ad-hoc bizott-

ságtól érkezett javaslatokra az elnökség a 2017. évi Bér Andor vándordíjat a hiperinflációt 

bemutató kiállítási eredményeiért a Los Angelesben élő Bob Morgan-nek ítélte.  

2017. évi Gervay díjasok: 
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A magyar filatéliát külföldön népszerűsítő, hosszan tartó és rendkívül precíz és igényes szak-

irodalmi tevékenységükért: 

Kőhalmi Csaba, Indianapolis (17 éve a Mafitt tag és USA testvérszervezetünk, az SHP 

tagja, korábban a News szerkesztője, aminek megjelenését jelenleg is aktívan támoga tja, 

emellett az elmúlt években immár nem csak a Philatelica, hanem honlapunk híreinek rend-

szeres és lelkiismeretes angol fordítója) és  

Roger Morrell, Nagy-Britannia (Nagy Britanniai testvérszervezetünk, a HPSGB tagja, a 

„Stamps of Hungary” szerkesztője) 

2017/1 közgyűlési határozat: 

Az elnökség javaslatára a közgyűlés filatéliai életműve elismeréseként a Mafitt örökös  és 

tiszteleti tagjává választotta 

DR. NAGY FERENC-et, 

 

egyben az önálló magyar posta és a magyar bélyeg megszületésnek 150 évfordulójára ké-

szült 17/2 Philatelica ünnepi különszámának szerzőjét, akinek tagdíját e szám közel 20 évi 

tagdíjnak megfelelő költségei finanszírozásának átvállalása m iatt mostantól mindörökre előre 

rendezettnek tekintjük, így a többi, tagdíjmentes levelező és tiszteleti tagunkkal ellentétben 

egyben szavazati jogú rendes tagunk is marad. 

A díjazottak okleveleit postán jutatjuk el majd a külföldön élő díjazottakhoz. 

2. Beszámolók1 /az elnök, a titkár, az ellenőr, és a Gervay alapítvány elnökének 
beszámolói/ 

 

a) Elnöki beszámoló: 

2016 a megújított elnökség csendes, induló éve volt. Továbbra is rendeltetésének 

megfelelően működött a honlapunk, mely a számunkra fontos filatéliai eseményeink-

ről folyamatosan ad hírt magyar és angol nyelven. A Mafitt elmúlt évekbeli tevékeny-

ségéért elnyert az Európai Filatéliai Szövetség, a FEPA  2016 évi elismerését2 (FEPA 

Certificate of Appreciation.) 

 

Projektjeink azonban alig haladtak: a Monográfia digitalizálása, kereshetővé tétele és 

a fontosabb kötetek angolra fordítása tavaly a IV.kötet angol nyersfordításának elké-

szültével változott, ami egyelőre még csak belső, nem publikált munkaanyag. A Mafitt 

tervezett Online Filatéliai Enciklopédiájának keretet adó projekt a megtervezett fel-

adatokat vállalók hiányában azonban sajnos befulladni látszik. A meghirdetett 

mentorálási projekt szintén nem működik, bár a gyűjtői utánpótlás érdekében szüksé-

ges nem lenne szabad lemondanunk róla. Tapasztalatai szerint más hasonló szerve-

zeteknél is hasonló a helyzet, és mindenütt csak keresik erre a megoldást. 

                                                           
1
  Honlapunk híreinél a meghívót kiegészítve még a közgyűlés előtt a titkári beszámoló is megismerhető volt.  

2 Jkv.megj: Az 1999 óta díjazottakat lásd itt: http://fepanews.com/fepacertificate) A méltatás interneten 
olvasható szövege: „Since its establishment, the society has been an important rallying point for the 
best national and international philatelists in Hungary, organizing regularly meetings, international 
seminars and non-competitive philatelic shows. Thanks to its work, the achievements of Hungarian 
philatelists have improved significantly over the past two and a half decades.” 

http://fepanews.com/fepacertificate
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b) Titkári jelentés és pénzügyi beszámoló 

A közgyűlésen felolvasott titkári jelentést a honlapon még a közgyűlés előtti napokon 

publikáltuk. Ennek szövegét a szintén a titkár által készített pénzügyi beszámolóval 

együtt a jelen közgyűlési jegyzőkönyv melléklete tartalmazza. 

 

c) Gervay Alapítvány beszámoló: 

Az akadályoztatás miatt távollevő kurátora, Lővei György alábbi beszámolóját a titkár 

olvasta fel:  

 

„Gervay Az alapítvány részben befektetéseinek hozamából, részben tőkéje felhasz-

nálásával viselte a Philatelica újság nyomdaköltségét. Emellett még 2016-ban további 

150 eFt elköltéséről való döntésre tett javaslatot a Mafitt elnökségének, amellyel 

Czirók Dénes 2017-ben megjelent új könyvét támogattuk. Az Alapítvány vagyona ez-

zel valamivel 2.000.000 Ft alá csökkent.” 

 

d) Ellenőri beszámoló: 

Az ellenőr munkáját a mérlegbeszámoló késedelmes, május 5-i elkészülte miatt, saj-

nos már nem tudta elvégezni. Beszámolójának pótlására közvetlenül e közgyűlés 

után fogjuk felkérni, és ahogy arra 2015-ben egyszer már volt példa, és a tagságot 

alapszabály szerint megtartott levélszavazásban kérjük majd fel a beszámoló elfoga-

dására, Elfogadása esetén pótlólag csatoljuk a jelen közgyűlési jegyzőkönyvhöz. 

 

 

Hozzászólások a beszámolókhoz 

 

Kostyál Ferenc: nagyon örült az Enciklopédia projekt szervezésében való részvételre 

szóló elnökségi felkérésének. A projekt elakadásnak szerinte nem pusztán az aktivi-

tás hiánya az oka.  A koncepcióból rá eső részt aránytalanul nagy, mert 4.000 ma-

gyar bélyegkiadás különlegességei feldolgozását, koordinálását egymaga nem tudná 

elvégezni. Bár ezt mindenképp meg kéne csinálni, de ekkora mennyiséghez több 

olyan csapat szervezéséhez lenne szükség, aminek nem látszik a realitása. 

 

Filep László: a Philatelica színvonaláért és rendszeres megjelentetéséért fejezte ki el-

ismerését. A 6. kötet fordítását és kereshetővé tételét szorgalmazta és javasolta a ke-

reshető formájú, digitális monográfia megjegyzésekkel való kiegészítését. Az elnök-

ségi ülések emlékeztetőit szerinte jobb lenne egy csak erre jogosult tagjaink számára 

megnyitható menüből elérhetővé tenni, mert a közzététel jelenlegi módja szerinte ne-

hézkes, így gyakorlatilag nem is élnek vele, bár ezt hasznosnak tartaná.  

 

Czirók Dénes: a Mafitt felterjesztését a FEPA elismerésre a MABÉOSZ-ban az ő ja-

vaslatára fogadták el. Mivel kb. 40 ország résztvevői előtt a FEPA kongresszusán ve-

hetjük át, ami a magyar filatélia elismertségének növelésében egy újabb fontos lépés 

lesz. (Háromféle FEPA díj van, a kimagasló: vezetőken, irodalmi alkotásoknak és a 

társaságoknak, utóbbit magyar részről az általa titkárként szervezett Postatörténeti 

Szakosztály nyerte el néhány évvel ezelőtt, az ötlete a Mafitt felterjesztésére is innét 

származik.) 
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Szerinte ez a nemzetközi elismerés elsősorban elnök és titkár jó együttműködésének 

és értelemszerűen az előző ciklusban eddig végzett, a Mafittot egy pár éves megelő-

ző hanyatlás után újra magas szintre emelő munkának szól. A tavalyi évben azonban 

ebben egy kis megtorpanást lát, és nagyon reméli az Elnökség tagjaitól a korábbi 

lendület visszatérését.  

 

Helmut Kobelbauer, bemutatkozik (angol nyelven) mint Kárpátalja gyűjtő és magyar 

postatörténettel foglalkozó filatéliai szakíró. A magyar postatörténet érdekes, és fon-

tos, ahogy szintén rendkívül fontos a magyar szakirodalom angolra való fordítása, 

amiben a Philatelica és a Monográfia fordításának kulcsfontosságú, nagy jelentősé-

gét látja. Kilenc éve szerkesztett egy internetes kárpátaljai angol-német nyelvű hírle-

velet, amelyet az 50 számmal tervez a közeljövőben lezárni, és felajánlotta ennek a 

Mafitt honlapján való publikálását. Horváth Lajos Kárpátalja monográfiáját a szerzővel 

együttműködve, saját kezdeményezésre fordíttatta németre, aminek kiadása 2018-

ban várható. Ezt is elképzelhetőnek tartja a szerző beleegyezése esetén a Mafitt hon-

lapján internetes verzióban is elérhetővé tenni. Az I. vh. tábori postájáról is készít egy 

német nyelvű szakmunkát, amely megjelentetését a világháború 1918-as befejezésé-

nek százéves évfordulóra tervezi. és ezt is javasolja majd honlapunkon is publikálni. 

 

Filep: az internetes szakirodalmi megjelenésünk tapasztalataitól és fontosságáról 

szólt. 

 

Czirók  Dénes idézi a Briefmarken- című osztrák lapot, melyben az kiadás évforduló-

járól való megemlékezésben a szerző az 1867-es bélyegkiadást végre már egyértel-

műen magyar kezdeményezésre megszületettnek mutatja be. Ez azt jelenti, hogy a 

Mafitt megalakulása körüli kezdeményezésünkre és a hazai filatelisták kitartó szak-

irodalmi és kiállítói tevékenységének is köszönhetőem, egy több évtizedes filatélia v i-

ta lezárásaként immár nem csak itthon, hanem most már végre Ausztriában és nem-

zetközi szinten is egyre általánosabb, hogy ezt tekintik az első magyar bélyegkiadás-

nak. 

 

Severin Péter, Prágából: a Köhler kiadónál fog megjelenni a klasszikus kor felvidéki 

leveleiről egy kiadvány, és a kéziratának kiadásra való előkészítési állapotát jelezte 

számunkra. 

 

Glatz István: lesz  HUNFILA Budapesten, a Stefánia körúton a Honvéd művelődési 

központban, ha nem is nemzetközi  

 

Szücs Károly: korábbi felszólalásokra reflektálva: a honapunkon elmúlt másfél év alatt 

11 ezer találat volt. Ennek egyharmada külföld, aminek már most is érzékelhető hatá-

sa. Különösen megnőhet ez, ha a jövőben a Philatelicán kívül itt egyre több idegen 

nyelven elérhető szakirodalom is megjelenik, így üdvözölte az erre vonatkozó javasla-

tokat. 

 

A Monográfia kereshetővé tétele korlátozott pontossággal, de lényegesen kisebb 

munkaigénnyel már szoftveresen is megoldható. A monográfiában előforduló, mára 

meghaladott filatéliai álláspontoknál a kereshető verziókban már most is vannak az 
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aktuális szakirodalomra vonatkozó utalások, amit lehet folytatni, ami átmenetileg eny-

hítheti a nehezen induló modern Magyar Filatéliai Enciklopédia hiányát. 

 

2017/2 közgyűlési határozat: 

A beszámolókhoz való hozzászólásokat követően a beszámolókat e kiegészítésekkel 

a közgyűlés egyhangúan elfogadta. Az ellenőri jelentés levélszavazással pótlandó és 

a jegyzőkönyvhöz csatolandó. 

 

3. 2017. évi munkaterv /Dr. Homonnay Géza, elnök/ 

Az év eseményét, a magyar posta 150 éves évfordulójáról szóló szimpóziumát teg-

nap már megtartottuk. Folytatódik a honlap fenntartása, a Philatelica kiadása, a Mo-

nográfia digitális, többnyelvű megújítása, és az itt elhangzott igények támogatása 

esetén az Enciklopédia projekt is. A várható legnagyobb előrelépés idén a hazai bé-

lyegvizsgálat körülményeinek rendezése lesz. Az érdemi munkához a környezet a ko-

rábbinál is kedvezőbb, a MABÉOSZ és a Mafitt közti viszony mára harmonikussá vált, 

közösen vállalunk lehetőségeinknek megfelelő részt a hazai filatéliai életben.  

 

8. Egyéb, határozathozatalt nem igénylő kérdések 

A Mafitt titkára, Szücs Károly: 

a) Egy törvényi változás miatt mostantól nem lehet már a meghirdetettel azonos na-
pon megismételt közgyűlést tartani. Ezt maga is helyesli, de nem úgy kell megol-
danunk, ahogy kényszerűségből idén. A közgyűlést a mai időpont előtti három 
nappal annak tudatában hirdettük meg, hogy azon úgysem fog senki megjelenni. A 
jövőben esetleg kellemetlenséget okozva tagokat veszthetnénk emiatt. A lehetsé-
ges megoldás az lenne, ha a közgyűléseken alig, vagy soha részt nem vevő, de 
aktív tagdíjfizető tagjainkat megkérnénk, hogy adjanak képviseletükre meghata l-
mazásokat a rendszeresen megjelenők számára, ezt idén megpróbálhatjuk meg-
szervezni. 

b) A tagdíjbeszedési hajlandóság mára már 100%-os, csak a teljesítéseket sajnos 
nagyon nehéz követni. A teljes év folyamán elosztva, mindenki alkalomszerűen f i-
zet, ott és akkor, amikor az eszébe jut, illetve neki a legalkalmasabb. Ez rengeteg 
másra fordítható hasznos időt köt le, ugyanis  képtelenség a nyilvántartást 
mindenhol magamnál tartani és a befizetésekkor naprakészen vezetni. A 
Philatelicát pedig csak annak lehet biztosan veszteség nélkül kiküldeni, akinek a 
tagdíja már nálunk van. A később fizetők lapszámainak utólagos pótlása pedig to-
vábbi bonyolult, hibamentesen alig végezhető adminisztrációt igényel.  

Ezt egyszerűsíteni és könnyebben kezelhetővé kéne tennünk, amivel rengeteg 
hasznos idő lenne felszabadítható fontosabb, érdemi tevékenységek, például a 
csak lassan haladó projektjeink számára. A tagdíjakat elsősorban átutalással egy 
minden évben pontosan megadott határidőig, és ezen felül legfeljebb egy alka-
lommal, a közgyűlésen személyesen kéne rendezni. A fizetési időszak megnyílá-
sakor előtte e-mailben emlékeztetőt, az esetleges elmaradásokról pedig minden 
hónap végén figyelmeztetést küldhetünk, amíg az meg nem történik. Ez a rendszer 
a jelenleginél lényegesen kevesebb munkával, és nagyobb pontossággal lenne 
megvalósítható. 

c)  Ahogy ez idén is látható, kilépések, öregség miatti levelező taggá válás és a halá-
lozások miatt sajnos minden évben számítanunk kell a tagság néhány főnyi csök-
kenésével.  A taglétszám úgy tartható fenn, ha évi átlagban legalább 2-3 fő erre 
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alkalmas új tagra kapunk tagjainktól ajánlást. Mivel idén ez elmaradt, jövőre ebben 
a jelenleginél sokkal nagyobb aktivitásra lenne szükség, nyitott szemmel járva  

Czirók Dénes javaslata: ezt az Elnökségnek kéne rendszeresen szerveznie, időnként 
emlékeztetve tagjainkat arra, hogy új tagokra javaslatot tenni nem csak pusztán lehe-
tőségük, hanem ez a Mafitt színvonala megőrzésnek, és fejlesztésének elemi érdeke 
is. 

 

A közgyűlést a levezető elnök 11 órakor bezárta. 

Kmft. 

 Szücs Károly 

 jegyzőkönyvvezető 

Hitelesítők: 

 Angyal Erzsébet dr. Novotny Erzsébet 

jegyzőkönyv hitelesítő jegyzőkönyv hitelesítő 

 s.k. s.k. 

 

Mellékletek: 

1. Közgyűlési meghívó 

2. Jelenléti ív és tagjegyzék 

3. Titkári jelentés 

4. Pénzügyi jelentés 

5. Ellenőri beszámoló (a közgyűlés utáni levélszavazáson elfogadva  

és pótlólag csatolva) 

 



M a f i t t  

 

Magyar Filatéliai Tudományos 

Társaság 

 

1074 Budapest, Hársfa u. 47 
www.mafitt.hu  
info@mafitt.hu 

M E G H Í V Ó 
a Mafitt évi rendes közgyűlésére 

Időpont: 2017. május 4. csütörtök, 9:30  
Helyszín: Sopron, Bajcsy-Zsilinszky u. 4, Ligneum 
 

Határozatképtelenség esetén megismételt közgyűlést tartunk május 7-én, vasárnap 9.30-kor, 
a fenti helyszínen, mely a meghirdetett napirendi pontokban a megjelentek számára tekintet nélkül 
határozatképes. 

Napirend: 

1. Díjak, elismerések, jutalmak átadása /Dr. Homonnay Géza, elnök/ 

2. Beszámolók1 /az elnök, a titkár, az ellenőr, és a Gervay alapítvány elnökének beszámolói/ 

3. 2017. évi munkaterv /Dr. Homonnay Géza, elnök/ 

4. Határozathozatalt nem igénylő egyéb kérdések 

 
A közgyűlés meghirdetett időpontban való elkezdhetősége érdekében kérjük a közgyűlésen részt 
venni nem tudó szavazati jogú rendes tagjainkat, hogy juttassanak el a szavazásban való részvételre 
jogosító, a közgyűlésen személyesen részt venni tudó személynek adott meghatalmazást2 
titkárunkhoz e-mailben vagy postai úton. A honlap tagnévsorában ellenőrizhető tagsági formák 
szerint a levelező, és tiszteleti tagok esetében erre nincs szükség. 

Kérjük továbbá, hogy a napirendre és új tagokra vonatkozó esetleges javaslataikat juttassák el a 
titkárunkhoz. Tagjainktól érkező észrevétel esetén a napirendi javaslatot − az Elnökség részéről 
szükség esetén kiegészítéssel − megújítjuk, amiről ismételt értesítést küldünk, legkésőbb a 
közgyűlést megelőző egy héttel korábban. 

A közgyűlésig lehetőség lesz a még elmaradt tagdíjbefizetések helyszínen történő rendezésére, 
melyet csaknem egészében a Philatelica évi kétszeri nyomdai kivitelezéséhez és tagdíjfizető 
tagjainkhoz való eljuttatásához használunk fel. A tagdíj utalással, vagy pénztári befizetéssel, a 
Mafitt Budapest Banknál vezetett 10103173-34031600-01003007 számú számlaszámunkra is 
rendezhető.  Kérjük, ha idei tagdíjukat még nem rendezték, mielőbb éljenek a fenti lehetőségek 
valamelyikével, mert a lapot csak azoknak tudjuk elküldeni, akik annak költségeihez idén 
hozzájárultak. 

Budapest, 2017. április 4-én. 

Üdvözlettel: 
 Dr. Homonnay Géza 

elnök 

                                                 
1  Honlapunk híreinél a jelen meghívó mellett az április folyamán készülő beszámolók is megismerhetők lesznek, ezért 

azok felolvasása a közgyűlés döntésétől függően opcionális lehet.  
2  Meghatalmazást a továbbiakban csak hites magánokiratban vehetünk figyelembe (lásd a túloldali, a meghatalmazó 

által aláírt, és két tanúval igazolt, vagy teljes egészében saját kézzel írandó mintát.) A meghatalmazásokat a közgyűlés 
előtti napig a tikárhoz, első sorban szkennelt formában, e-mailben az info@mafitt-hu címre, vagy postai úton a Mafitt 
fenti címére kérjük eljuttatni. 

TOSHIBA
1.melléklet



Meghatalmazás 
 
 
 

Alulírott, a Mafitt rendes tagja, meghatalmazom  

 

………………………………………………-t 

 

hogy a Mafitt közgyűlésén a nevemben szavazzon3. E meghatalmazás  

a) a Mafitt következő közgyűlésére szól, 

b) állandó jelleggel, visszavonásig érvényes♦. 
 
 
 
Helységnév és dátum ……: …..…….…….  …. ………………… 

 
 

 
……….………………………  

aláírás 
 

 
 lakcím: …………………………………………. 

 
 arcképes igazolvány száma és típusa: …………………………………………. 

 
 
 

Csak nyomtatott szövegű meghatalmazás forma esetén szükséges♦: 
 
 
 
 …………………………  ………………………… 
 1. tanú  2. tanú 
 
 
 lakcím: …………………………………. lakcím: ………………………………………. 
 
 
 ig.szám: ………………………………… ig.szám: ...…………………………………… 
 
 

                                                 
3 Tájékoztatás: egy személy a Mafitt közgyűlésén legfeljebb három meghatalmazót képviselhet, ezért vele előzetes 

egyeztetés szükséges, hogy a képviseletet vállalni tudja-e. 
♦ A nem kívánt rész törlendő, illetve kézzel írt meghatalmazás esetén elhagyható. 



Titkári jelentés a 2016. évről 
 

A tavaly öt évre újraválasztott Elnökség 7 fővel működött. 
 
Az elmúlt évben 5, rendszerint egyórás, határozatképes elnökségi ülést tartottunk. Az elnökségi 
tagok átlagos részvételi aránya ezeken 80% volt. Az üléseinken gyakran és aktívan vesz részt az 
ellenőrünk és a Gervay Alapítvány kurátora is. Az ülésről felvett emlékeztetők többnyire napokon 
belül elkészültek, és tagjainkat honlapunkon minden alkalommal értesítettük, hogy ezek 
alapszabályunk szerint betekintésre az értesítéstől számított 30 napig rendelkezésükre állnak. 
 
Sok tennivalónk tulajdonképp ebben az ötéves ciklust indító évben még nem volt. Főként a 2017-
es soproni szimpózium előkészítésével és néhány további aktualitással foglalkoztunk.  Az tavaly 
hozott, a korábbi évekhez viszonyítva jóval kisebb számú 14 határozatunk mostanra már mind 
teljesült. Közülük Barabássy Miklós javaslatára a hazai bélyegvizsgálat alulról kezdeményezett 
újjászervezésére kapcsolatos Mafitt szakcsoport létrehozására adott évvégi elnökségi határozat 
emelhető ki, melynek eredménye az idei évre várható. Ebben Barabássy Miklóst és Czirók Dénest 
bíztuk meg egy később önállóvá teendő bélyegvizsgáló testület megalakításának előkészítésével, 
amelyet kezdetként átmenetileg a Mafitt-on belül hoznának létre, a Bélyegmúzeum ás a 
MABÉOSZ támogatásával.  
 
Az előző elnökségi ciklusban megújított Alapszabályunkon a bíróság javaslatát elfogadva a tavalyi 
közgyűlésen kisebb technikai jellegű módosítást hajtottunk létre. E módosításunkat elfogadva a 
Fővárosi bíróság az új alapszabályunkat tavaly nyáron hatályba léptette. Aktuális lenne angolra és 
németre lefordítani, mert a weboldalunkon e nyelveken még a régi, immár elavult alapszabályunk 
van fenn. 
 
A taglétszám két kilépés (Koreny, Tóth Csaba) bejelentése, valamint Láng professzor és Vas 
István elhunyta miatt 98 főre csökkent.  A szavazati joggal rendelkező, tagdíjfizető és ennek 
fejében a megújult Philatelicát évente két alkalommal kézhez kapó tagjaink száma 76 fő.  
 
A tavalyi évben is 2 Philatelica szám készült és egyre több írás érkezik hozzánk közlésre. Az évi 
kettőnél többszöri megjelentetést rendszeresen fedezni nem tudnánk, de időnként egy-egy 
rendkívüli szám fedezése jelenleg nem jelent problémát. 
 
A honlap Hírek rovatában az elmúlt évben is rendszeresen és illusztráltan dokumentált, jól 
követhető volt a Mafitt szinte minden tevékenysége, Kőhalmi Csaba segítségének köszönhetően 
angol nyelven is napra készen. 
 

Elkészült a Monográfia IV. kötetének nyersfordítása angol nyelvre, aminek képekkel való 
egybeszerkesztésével még nem volt időm foglakozni, és ebben az állapotban a weboldalunkon ez 
még nem volt értelme közzétenni. A Monográfia és Enciklopédia projektekben tagjaink 
támogatásának teljes hiánya miatt tavaly más előrelépés nem történt. 

Bp. 2017. 05. 07 

Szücs Károly 
titkár 
s.k. 

TOSHIBA
3. melléklet



A Mafitt 2016. évi pénzügyi beszámolója 

 

A Mafitt 2016 év elején 1.543 eft, év végén 2.081 eft pénzeszközzel rendelkezett. A növekedés fő 

forrása az ifjúsági filatélia támogatására újra megkapott összeg növekedése, melynek 

felhasználása áthúzódik a  2017-es évre. A 2016 évi mérleg és főkönyvi kivonat adatai szerint  

főbb bevételeink ezer forintra kerekítve a következők voltak: 

- tagdíjak 627 eft (a befizetési arány 97%-os volt, csak 12 eft csúszott át az idei évre) 

- támogatások (Országgyűlés elnökétől és a Gervay Alapítványtól) 1 mft 

- elfekvő készletek és kiadványok értékesítése 11 eft 

Kiadásaink: 

- anyagi ráfordítások, nagyrészt az ifjúsági filatélia támogatásának év végéig elszámolt költsége, + 

a honlap tartalomszolgáltatás fenntartása, bankköltség, irodaszer:  1.052 eft 

- személyi ráfordítások 48 eft 

 

Készletek: 

- az egyre csökkenő volumenű értékesítés tekintve gyakorlatilag változatlanok; 

- bronz emlékplakettek száma  változatlanul 400 darab feletti; 

- sokszáz darabos elfekvő könyvkészletünk változatlan, az országos könyvtári hálózatban 

adományként való elhelyezésével erre fordítható idő hiányában tavaly sem sikerült érdemben 

előbbre lépnem. 

A tavalyi évben költségigényes rendezvényeink nem voltak. Ezúttal mindkét Philatelica 

megjelenését egy korábbi évben elmaradt támogatás pótlásaként Gervay alapítvány finanszírozta, 

ami jelentősen hozzájárult a 2017-es évi nemzetközi rendezvényünk színvonalas 

megrendezhetőségéhez. 

Bp. 2017.  május 7 

Szücs Károly 

titkár 

TOSHIBA
4.mrlléklrt

TOSHIBA
4. melléklet



A Mafitt 35. közgyűlés jegyzőkönyv  5. melléklet  

 

Ellenőri jelentés a 2016-os évre 

A mérleget megkaptam, átnéztem és rendbe találtam. Örömmel konstatáltam, hogy az eredmény 

jobb, mint a tavalyi, nagyobb anyagi indulással rendelkezünk a 2017-es évre mint a 2016-ra. Azt is 

hozzá kell fűznöm hogy a  jobb eredmény az, az ifjúság támogatására szerzett összeg javára írandó.  

2016-ban tisztújításra is sor került. Az új tisztségviselők névsora megegyezik a volt tisztségviselők 

névsorával. 

A MAFITT gyűlések rendben nagyobb viták nélkül zajlottak le. Természetesen a MABÉOSZ tisztújítása 

nem szerepelt a megvitatandó kérdések között. A bélyegelőtti levelekkel kapcsolatos új MABÉOSZ 

állásfoglalást a MAFITT vezetősége állásfoglalás nélkül tudomásul vette, hiszen ezzel kapcsolatos 

álláspontja nem változott, megtalálható a MAFITT honlapján és egy lezárt ügyet nem kívánt újra 

feleleveníteni.  

Nem történt olyan esemény, amibe az ellenőrnek közbe kellett volna lépni.  

A 2016-os évben elindítottuk a Bélyegvizsgáló szakcsoport megszervezését. Sajnálatos módón a 

működésének törvényes kereteket biztosítani nem egy egyszerű feladat. Ezért ez jócskán átnyúlt a 

2017-es évre is. A szabályzat már ki van dolgozva. Az SMS most van véglegesítés előtt. Remélhetőleg 

hagy hamarosan beindulhat, amikor is, tagokat lehet toborozni és szervezett körülmények között 

bélyeggyűjtőket láthatunk el tanácsokkal. 

 

Barabássy Miklós s.k. 

Mafitt ellenőr 

 


